
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XIX/2019 

XIX Sesja w dniu 18 grudnia 2019  

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2019 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:41 tego samego 

dnia. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=oSrmeENl3t8 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Dziewiętnaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 18 grudnia 2019 roku o godz. 11:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                       

Tomasz  Jerczyński, 

- pracownik socjalny Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Danuta Gąszczak, 

- p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocją 

Gminy – Karolina Goj, 

https://www.youtube.com/watch?v=oSrmeENl3t8


-inspektor ds. ochrony środowiska – Łukasz Jędrasiak, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek, 

oraz sołtysi i zaproszeni goście według podpisanych list obecności. 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Przewodniczący Rady oddał głos 

Przewodniczącej samorządu szkolnego Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Trzebieniu, 

która złożyła na ręce Przewodniczącego Rady życzenia z okazji zbliżających się świąt 

Bożego Narodzenia.  

Idąc dalej głos zabrała drużynowa Agata Rybak, która wraz z pozostałymi harcerzami 

przekazała wszystkim obecnym na posiedzeniu sesji Betlejemskie Światełko Pokoju i złożyła 

najserdeczniejsze życzenia bożonarodzeniowe.  

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował za przekazane Światełko  Pokoju i 

złożone życzenia. 

Idąc dalej głos zabrała mieszkanka Kuźnicy Słupskiej, która wraz z delegacją przedstawiła 

prośbę o sprzeciwienie się propozycji przebiegu drogi ekspresowej s-11 i poparcie stanowiska   

lokalnej społeczności Kuźnicy Słupskiej i Stogniewa.  

Jako następny głos zabrał Radny Jeziorny, który poparł prośbę delegacji mieszkańców 

Kuźnicy i Stogniewa  o wyrażenie negatywnej opinii do przesłanej propozycji budowy drogi 

S-11 przebiegającej przez teren Kuźnicy i Stogniewa i przychylenie się do w/w prośby 

mieszkańców oraz o  pozostanie  radnych po posiedzeniu sesji i przygotowanie stanowiska  

celem przekazania odpowiedzi do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w Opolu.  

 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który podkreślił, iż jest jak najbardziej  „za” propozycją 

Radnego Jeziornego jak i mieszkańców i chętnie zostanie po posiedzeniu sesji żeby 

uczestniczyć w dyskusji ponieważ należy przygotować i wypracować opinię, która formalnie 

musi być podjęta na posiedzeniu sesji w celu późniejszego przekazania do GDDiA oraz Firmy 

TRAKT. 

Następnie Przewodniczący Rady powtórzył, iż prosi wszystkich radnych o pozostanie po sesji 

w celu przygotowana opinii Rady, która będzie oddana pod obrady na ostatnim grudniowym 

posiedzeniu sesji.  

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący przeszedł do następnego porządku obrad.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 



6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

2) przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Łęka Opatowska, 

3) ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Łęka Opatowska, 

4) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok 

szkolny 2019/2020 uwzględniając cenę paliwa obowiązującą w gminie. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad XIX Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag porządek obrad poddano pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian 

Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał 

Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Karolina Rybak 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XVIII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian 

Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał 

Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Karolina Rybak 



4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Na koniec podziękował 

Radnej Szczepańskiej za organizację akcji „Szlachetna Paczka”. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Kwaśnik, który podziękował w imieniu Zarządu OSP w 

Piaskach za wcześniej podjęte decyzje za przyzwolenie i pozytywne zainteresowanie sprawą 

kupna wozu bojowego w Piaskach. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

/45:00 -56:12 minuta transmisji/.  

Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał czy tą ostatnią inwestycję w Siemianicach będzie 

robić spółka czy my?  

Skarbnik Gminy odpowiedziała – my. 

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIX/109/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian 

Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał 

Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Karolina Rybak 

 

 



2) przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łęka 

Opatowska, 

 

Głos zabrał inspektor ds. Ochrony środowiska – Łukasz Jędrasiak, który wyjaśnił, iż w dniu 

14 lipca 2009 r. Rada Ministrów przyjęła „Program Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 

2009 – 

2032”. Główne cele Programu to: 

1. Usunięcie i unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest, 

2. Minimalizacja negatywnych skutków zdrowotnych spowodowanych obecnością azbestu na 

terytorium kraju. 

3. Likwidacja szkodliwego oddziaływania azbestu na środowisko. 

Cele Programu będą realizowane sukcesywnie aż do roku 2032, w którym zakładane jest 

oczyszczenie kraju z azbestu. Zadania przewidziane w Programie są realizowane na trzech 

szczeblach: centralnym, wojewódzkim i lokalnym (samorząd powiatowy i samorząd gminny). 

W związku z powyższym na gminy, powiaty i województwa nałożony został obowiązek 

opracowania programów usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest. Do zadań 

samorządu gminnego należy współpraca z marszałkiem województwa w zakresie 

inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest. W celu realizacji w/w celów został 

opracowany „Program usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łęka 

Opatowska” na lata 2019-2032. Dokument ten w sposób przejrzysty ujmuje zagadnienia 

ściśle związane z realizacją nałożonych na gminę obowiązków. Wskazuje m.in. cele i 

zadania, a także ramy prawne w odniesieniu do zagadnień gospodarowania azbestem. 

Program wskazuje ponadto aktualny stan w zakresie wyrobów zawierających azbest na 

terenie Gminy Łęka Opatowska oraz określa harmonogram realizacji programu. Ponadto 

Program wskazuje na środki finansowe, niezbędne do jego realizacji z jednoczesną 

możliwością pozyskania środków zewnętrznych na usuwanie wyrobów azbestowych. 

Projekt „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łęka 

Opatowska” na lata 2019 – 2032 przekazany został do Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Poznaniu oraz Wielkopolskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego w Poznaniu w celu wydania stanowiska o konieczności przeprowadzenia 

strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. 

Pismem z dnia 31 października 2019 r. znak: DN-NS.9011.1376.2019 Wielkopolski 

Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny w Poznaniu oraz pismem z dnia 12 listopada 

2019 r. znak: WOOIII. 410.544.2019.MM.1 Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w 

Poznaniu, stwierdzili że nie ma konieczności przeprowadzenia strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko. Biorąc pod uwagę powyższe, zasadne jest podjęcie niniejszej 

uchwały. 

 

Idąc dalej, Przewodniczący Rady podkreślił, iż na naszym terenie gminy na budynkach 

gospodarczych znajduje się jeszcze jakby to obrazowo przedstawić ok. 7 ha płyt z  azbestem.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIX/110/2019 w sprawie przyjęcia 

Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łęka Opatowska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian 

Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał 

Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Karolina Rybak 

 

3) ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych mieszkańców Gminy Łęka Opatowska, 

 

Głos zabrała pracownik socjalny GOPS-u – Danuta Gąszczak, która przedstawiła iż, celem 

uchwały jest ustalenie zasad ponoszenia odpłatności za tymczasowy pobyt w ośrodku 

wsparcia dla osób z terenu Gminy Łęka Opatowska. 

Na podstawie art.97 ust.5 ustawy z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej (t.j Dz.U. 

z 2019 r. poz.1507 ze zm. ustawodawca powierzył radzie Gminy kompetencje do stanowienia 

w drodze uchwały o szczegółowych zasadach ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia. Określenie odpłatności według przedstawionych zasad pozwala ustalić wysokość 

odpłatności z uwzględnieniem możliwości osób /rodzin zobowiązanych do jej wnoszenia oraz 

uwzględnienie osób, których dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w 

rodzinie nie przekracza kwoty kryterium dochodowego. Opłata osób których dochód nie 

przekracza ustawowych kryteriów nie może być wyższa niż 30% dochodu osoby samotnie 

gospodarującej lub dochodu na osobę w rodzinie osoby skierowanej do schroniska dla osób 

bezdomnych, a w przypadku schroniska dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi nie 

może być wyższa niż 50% tego dochodu. Zasady ustalania w/w odpłatności zawarte zostały 

wcześniej w uchwale Rady Gminy Nr III/23/2018 z dnia 19 grudnia 2018 r w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych mieszkańców Gminy Łęka Opatowska ogłoszonej w Dz. Urz. Woj. 

Wielkopolskiego z dnia 21.12.2018 r. poz. 10412, ale nie mogły uwzględnić odpłatności od 

osób , które nie przekraczają ustawowych kryteriów dochodowych. 

Zmiana uchwały wynika ze zmiany przepisów ustawy o pomocy społecznej zgodnie z art. 97 

ust. 1a - dodany przez art. 1 pkt 16 ustawy z dnia 19 lipca 2019 r. (Dz.U.2019.1690) 

zmieniającej nin. ustawę z dniem 4 października 2019 r. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIX/111/2019 w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych mieszkańców Gminy Łęka Opatowska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian 

Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał 

Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 



Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Karolina Rybak 

 

4) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok szkolny 

2019/2020 uwzględniając cenę paliwa obowiązującą w gminie. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż podjęcie uchwały dot. średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok szkolny 2019/2020 jest związane ze zmianą 

przepisów w zakresie zwrotu rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych, o ile 

dowóz i opiekę do szkół, przedszkoli, ośrodków rewalidacyjno – wychowawczych realizują 

rodzice. 

Zgodnie z art.39 a ustawy z 16 grudnia 2016 Prawo oświatowe, który wszedł w życie z dnie 3 

grudnia 2019 zwrot rodzicom kosztów przewozu dziecka i rodzica odbywa się na podstawie 

wzoru, w który jednym z czynników jest średnia cena paliwa w gminie. Zgodnie z art.39a ust. 

3 Prawa oświatowego średnią cenę paliwa w gminie określa na każdy rok szkolny rada 

gminy, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. 

Średnia cena paliwa w Gminie Łęka Opatowska została ustalona w oparciu o średnią cenę 

paliwa za miesiąc listopad 2019 r. na stacji franczyzowej Circle K nr 75114 P.P.H.GORTEX 

Ryszard Górecki.  

 

Idąc dalej Wójt Gminy podkreślił, iż na terenie gminy na chwilę obecną jest jedno dziecko 

niepełnosprawne , które dowożone jest własnym transportem. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XIX/112/2019 w sprawie 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok szkolny 

2019/2020 uwzględniając cenę paliwa obowiązującą w gminie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian 

Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał 

Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Sławomir Kasprzak, Karolina Rybak 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji 

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował, iż w dniu dzisiejszym odbędzie się 

rozstrzygnięcie zapytania w kwestii oświetlenia ulicznego na ulicy Lipowej. W najbliższy 

poniedziałek natomiast zostanie rozstrzygnięte zapytanie na tzw. Kąsner w Biadaszkach. 

 



Kwestia lamp przy chodniku przy drodze krajowej nr 11 w miejscowości Siemianice jak i na 

ulicy Zimnej ma być zrealizowana zgodnie z podpisaną umową przez spółkę Oświetlenie 

Uliczne i firmy, która te zapytanie wygrała ma to być wykonane do 10 stycznia 2020 roku. 

Jeśli chodzi o realizację chodnika przy drodze nr 11 między Granicami a Szalonką z rozmów 

które przeprowadzono z Kierownikiem, po stronie wykonawcy jeśli warunki atmosferyczne 

dopiszą,  powinni do połowy stycznia zakończyć realizację  inwestycji.  

 

W kwestii gazownictwa na terenie gminy o które pytał na ostatnim posiedzeniu Radny Sroka 

na jednym z posiedzeniu komisji zawita przedstawiciel Polskiego Górnictwa Naftowego i 

Gazownictwa aby przedstawić jak wygląda kwestia listu intencyjnego i kwestia podpisania 

poprzez Państwową spółkę umowy i w jakim czasie mogliby podjąć temat doprowadzania 

sieci gazu  na teren gminy unikając takich sytuacji jak z poprzednią firmą. 

 

Idąc dalej Wójt poinformował, iż w dniu jutrzejszym odbędzie się odbiór drogi zrealizowanej 

w miejscowości Szalonka. 

 

Następnie Przewodniczący Rady spytał o wylane fundamenty do latarni i kable przy 

chodniku  przy drodze krajowej nr 11 co z tym dalej będzie się działo? 

Czy gmina będzie w to inwestować czy uda się to dokończyć w ramach oświetlenia na nowej 

ścieżce.   

 

Idąc dalej Wójt odpowiedział, iż ostatnio wspominał na posiedzeniu że udało się poprzez 

jedną Panią Poseł obecnie Panią Minister, która wzięła udział w negocjacjach położyć 

okablowanie i podstawy betonowe pod lampy. Koszt został oszacowany w całość niespełna 

135 tys. zł. Obecnie prace wykonane są na 100 tys. zł. W związku z tym jak będą środki 

finansowe pozwalały to w pierwszej kolejności  chciałbym, żeby w najbliższym czasie za 

Państwa Radnych aprobatą zrobić ulicę Bolesławiecką a później pochylić się nad dalszym 

oświetleniem, gdzie przez to staramy się poprawić bezpieczeństwo i codzienność życia.  

 

Następnie głos zabrała Sołtys wsi Piaski, która podziękowała Radzie, Wójtowi i wszystkim co 

się przyczynili do powstania bazy rekreacyjnej w Piaskach. 

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady złożył najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się 

Świąt Bożego Narodzenia oraz przypomniał radnym i zainteresowanym o pozostaniu po 

posiedzeniu sesji w celu przygotowania opinii dot. przebiegu drogi ekspresowej S-11. 

  

9. Zakończenie obrad XIX Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad o  godz. 12.41  zamknięto obrady XIX sesji Rady 

Gminy. 

Przewodniczący 

Rada Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński 

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


